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Protokoll fört vid Floda BoIF årsmöte 2020-01-18 

 

1. Mötets öppnande. 

Erik Hjortsberg hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

2. Fastställande av röstlängd för mötet. 

En närvarolista tillika röstlängd sammanställdes och läggs till som en bilaga till protokollet. 16 

röstberättigade medlemmar närvarade. Godkändes av mötet. 

3. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 

Till ordförande föreslogs Peter Glader. Godkändes av mötet. 

Till sekreterare föreslogs Erik Hjortsberg. Godkändes av mötet. 

4. Val av protokolljusterare, 2 st som jämte mötesordförande skall justera protokollet. 

Till protokolljusterare föreslogs Andreas Fransson & Fredrik Danielsson. Godkändes av mötet. 

5. Val av rösträknare. 

Till rösträknare föreslogs Andreas Fransson & Fredrik Danielsson. Godkändes av mötet. 

6. Fråga om mötet utlysts på rätt sätt. 

Information om årsmötet har funnits på hemsidan samt info och kallelse har skickats via LAGET.SE. 

Godkändes av mötet. 

7. Fastställande av dagordning. 

Dagordningen för mötet lästes upp och fastställdes. Godkändes av mötet. 

 

8. Styrelsens verksamhetsberättelse med årsredovisning/årsbokslut för det senaste verksamhets-

/räkenskapsåret. 

Styrelsens verksamhetsberättelse, repektive lags verksamhetsberättelser samt balansrapport och 

resultatrapport har legat på hemsidan tillgängliga för alla. Generell genomgång av årsredovisning, 

ekonomiska läget och vissa poster av Bodil Sjöstrand. Enstaka frågor om vissa poster (Bl.a hyrbil) 

besvarades av Bodil. Godkändes av mötet. 

9. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhets-/räkenskapsåret 

Revisionsberättelsen lästes upp av Daniel Dåverhög. Stark ekonomi i klubben och i god ordning. Några 

extra förtydligande kring klubbens soliditet och likviditet, vilka är goda. Revisorerna lyfte inkomsterna från 

Förbo Cup som en mycket viktig inkomst för klubben. Revisorerna föreslår att årsmötet beviljar styrelsen 

ansvarsfrihet för det räkenskapsår som revisionsberättelsen omfattar. Godkändes av mötet. 
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10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser. 

Förslag att styrelsen lämnas ansvarsfrihet för räkenskapsåret. Godkändes av mötet. 

11. Fastställande av medlemsavgifter 2020. 

Medlemsavgifter för 2020 föreslås att vara de samma som för 2019, vilket innebär. 

Enhetlig medlemsavgift för alla enskilda medlemmar 100 kr.  

Utöver medlemsavgiften tillkommer en lag & föreningsavgift beroende på spelform. 

11 mot 11  1500 kr 

9 mot 9  1300 kr 

7 mot 7  1000 kr 

3 mot 3 och 5 mot 5 600 kr 

Maxavgift Familj 2200 kr 

Godkändes av mötet. 

12. Förslag till budget för 2020. 

Bodil presenterade förslag till budget och förtydligade vissa poster. Godkändes av mötet. 

13. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner. 

Utgår och tas upp under punkt 16. Godkändes av mötet. 

14. Val av föreningens… 

a/ Ordförande 1 år.  

Till ordförande föreslogs Thomas Holgersson. Godkändes av mötet. 

b/ Halva antalet ledamöter 2 st, 2 år. 

Till ledamöter föreslogs Ulrika Lundh Eriksson & Lena Jerkhage. Godkändes av mötet. 

Fredrik Fällman och Erik Hjortsberg sitter kvar ett år till. 

c/ Suppleant 2 st, 1 år.  

Till suppleanter föreslogs Claes Filipsson & IngaLill Karlsson. Godkändes av mötet. 

d/ Styrelse till ungdomssektionen (5-7 ledamöter), 1 år. 

Till ungdomsstyrelse föreslogs Magnus Jerkhage, Sara Jakobsson, Rikard Larking, Andreas Eriksson och 

Anders Redelius Johansson. Godkändes av mötet 

e/ Revisorer 2 st, 1 år.  

Till revisorer föreslogs Ola Olsson & Daniel Dåverhög. Ola Olsson har ej gett ett officiellt godkännande 

men årsmötet godkände förslaget med reservation om Ola ej accepterar uppdraget. Vid ett avslag 

ansvarar huvudstyrelsen för att utse en revisor. Godkändes av mötet. 

f/ Revisiorsuppleanter 2 st, 1 år. 

Huvudstyrelsen får i uppdrag att utse två revisorsuppleanter. Godkändes av mötet. 

g/ Valberedning 3 st, 1 år. 

Till valberedning föreslogs Daniel Persson (sammankallande), Robert Carlmark & Niclas Snäll. Godkändes 

av mötet.  



  2020-01-18 

3 
 

15. Godkännande av damsektionens val av sektionsstyrelse. 

Förslag att behålla samma interimsstyrelse som under 2019. Godkändes av mötet. 

16. Behandling av förslag/motioner, som väckts av huvudstyrelsen eller inlämnats till huvudstyrelsen 

av röstberättigad medlem minst 14 dagar före mötet. 

Förslag från huvudstyrelsen att ändra två olika delar av stadgarna. 

a. Mål och inriktning.  

Förslag att ändra målformulering så att vi har samma målformulering i våra stadgar som arbetats fram i 

våran Verksamhetsplan. Genom omröstning godkänt av 100% av röstberättigade medlemmar. Godkändes 

av mötet. 

b. §8 Huvudstyrelsens sammansättning.  

Förslag att uppdatera text så att det är tydligare hur huvudstyrelsen är sammansatt. Genom omröstning 

godkänt av 100% av röstberättigade medlemmar. Godkändes av mötet. 

c. §9 Val av huvudstyrelse, adjungerad ledamot och suppleanter 

Förslag att uppdatera text så att det är tydligare hur val av styrelsegenomförs och hur posterna senare 

tillsätts genom konstituerande styrelsemöte. Genom omröstning godkänt av 100% av röstberättigade 

medlemmar. Godkändes av mötet. 

d. §15 Sektioner 

Förslag att uppdatera text för att förenkla beskrivningen av våra tre sektioner. Genom omröstning 

godkänt av 100% av röstberättigade medlemmar. Godkändes av mötet. 

e. §16 Val av ledamöter i sektionerna 

Förslag att alla tre sektionsstyrelser nomineras och framröstas på samma sätt. Förslag från 

nomineringarna utses och godkänns av årsmötet. Justerande förslag på mötet att sektionsstyrelserna skall 

bestå av ordförande samt två till fyra övriga ledamöter godkändes direkt på mötet. Genom omröstning 

godkänt av 100% av röstberättigade medlemmar. Godkändes av mötet. 

f. §22 Dagordning på årsmöte. 

Förslag att ha val om styrelser för alla tre sektioner på årsmötet. Tidigare har det bara varit val av 

ungdomsstyrelsen. Förslag att ha val av Herr-, Dam och Ungdomsstyrelse vilket är en direkt följd av 

förslaget på §16. Genom omröstning godkänt av 100% av röstberättigade medlemmar. Godkändes av 

mötet. 

 

17. Övriga frågor. 

Fredrik Fällman informerade om att konstgräset på ordinarie plan kommer att läggas om och ersättas av 

kommunen när ett godkänt granulat finns. Det inköpta konstgräset som ligger på rullar kommer att läggas 

ut till försäljning. Godkändes av mötet. 

18. Plats där årsmötesprotokollet och tillhöriga handlingar finns. 

Original hängs upp i klubbhuset. Kommer att hänga tillgängligt under 4 veckor sedan arkiveras protokollet 

inne på kanslitet. Godkändes av mötet. 
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19. Årsmötets avslutande. 

Peter Glader tackade för förtroendet som mötesordförande och avslutade mötet. 

 

 

Mötessekreterare: Erik Hjortsberg _________________________________ 

 

Mötesordförande: Peter Glader  _________________________________ 

 

Justerare:  Andreas Fransson _________________________________ 

 

Justerare:  Fredrik Danielsson _________________________________ 


